
 

Kommunstyrelsen 

 

Protokoll nr 15 fört vid kommunstyrelsens sammanträde onsdagen den 9 september 

2009 kl 15.30 - 15.40 

   

Justerat den 16 september 2009  Anslaget den 17 september 2009  

   

   

   

Carin Jämtin Ann-Katrin Åslund Rolf Könberg 

  

Närvarande:  

  

1:e vice ordförande Carin Jämtin (s) 

2:e vice ordförande Ann-Katrin Åslund (fp) 

  

Ledamöter Rolf Könberg (m) 

Cecilia Brinck (m) 

Marie Ljungberg Schött (m) 

Petter Lindfors (m) 

Regina Kevius (m) 

Tomas Rudin (s) 

Roger Mogert (s) 

Teres Lindberg (s) 

Ann-Margarethe Livh (v) 

  

Tjänstgörande ersättare Berthold Gustavsson för Sten Nordin (båda m) 

Stefan Nilsson för Emilia Hagberg (båda mp) 

  

Ej tjänstgörande ersättare Daniel Valiollahi (m) 

Hanna Broberg (m) 

Ulf Fridebäck (fp) 

Ewa Samuelsson (kd) 

Per Ankersjö (c) 

Malte Sigemalm (s) 

Mirja Räihä Järvinen (s) 

Abdo Goriya (s) 

Kersti Py Börjeson (s) 

  

Föredragande borgarråd Madeleine Sjöstedt (fp) 

 

Dessutom var bitr stadsdirektör Gunnar Björkman, stabschef Charlotte Broberg, 

samt borgarrådssekreterare Torkel Kjellman närvarande.  
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§ 1   

Justering 

 

Andre vice ordföranden Ann-Katrin Åslund (fp) och Rolf Könberg (m) utsågs att 

tillsammans med ordföranden Carin Jämtin (s) justera dagens protokoll. Juste-

ring äger rum onsdagen den 16 september 2009. 

 

 

§ 2  

Fyllnadsval som ersättare i kommunstyrelsens integrationsberedning 

Val-PM 2009:6 

 

Kommunstyrelsen behandlade det tidigare bordlagda ärendet om fyllnadsval 

som ersättare i kommunstyrelsens integrationsberedning.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt att 

åter bordlägga fyllnadsval som ersättare i kommunstyrelsens integrations-

beredning.  

 

 

§ 3  

Fyllnadsval som ledamot i kommunstyrelsens handikappråd 

Val-PM 2009:7 

 

Kommunstyrelsen behandlade det tidigare ärendet om fyllnadsval som ledamot i 

kommunstyrelsens handikappråd.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt att 

åter bordlägga fyllnadsval som ledamot i kommunstyrelsens handikappråd.  

 

 

§ 4  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

14/8 - 20/8 2009 anmäldes (bilaga 15:1).  

 

 

§ 5  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

21/8 - 27/8 2009 anmäldes (bilaga 15:2).  
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§ 6  

Avknoppningar 
Skrivelse av Carin Jämtin (s)  
Dnr 209-939/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse av Carin Jämtin (s) i vilken hon bl.a. 

föreslår att all avknoppning i Stockholm ska stoppas samt att kansliet för av-

knoppning ska läggas ned.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:146. 

 

Yrkanden  

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Mogert (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas  

i promemoria 2009:146. 

 

Stefan Nilsson (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarrådsbered-

ningen som redovisas i promemoria 2009:146.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Skrivelsen av Carin Jämtin (s) anses besvarad med vad som anförs i prome-

morian.  

 

Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Mogerts och Livhs gemen-

samma yrkande.  

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 7  

Trygghetsbelysning på parkvägar 
Genomförandebeslut från trafik- och renhållningsnämnden 
Dnr 319-899/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett genomförandebeslut från trafik- och renhåll-

ningsnämnden om trygghetsbelysning på parkvägar.  
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Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:135. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) yrkade bifall till socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:135. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Trafik- och renhållningsnämnden ges i uppdrag att genomföra projektet 

trygghetsskapande belysning inom en total investeringsram om 120 mnkr. 

2. Finansiering får beaktas i samband med budget för år 2010. 

 

Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

hänvisade till borgarrådet Mogerts yrkande.   

 

 

§ 8  

Förslag till åtgärder för minskning av restförda fordonsrelaterade skulder 

och för att motverka användningen av fordonsmålvakter 

Remiss från Näringsdepartementet  

Dnr 001-1389/2009 

Skrivelse 83 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Näringsdepartementet av Förslag 

till åtgärder för minskning av restförda fordonsrelaterade skulder och för att 

motverka användningen av fordonsmålvakter. 

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:147. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen ” Förslag till åtgärder för minskning av restförda 

fordonsrelaterade skulder och för att motverka användningen av fordons-

målvakter” överlämnas och åberopas promemorian.  

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 9  

Ta klass (SOU 2009:27) 

Remiss från Utbildningsdepartementet 

Dnr 001-964/2009  

Skrivelse 84 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Utbildningsdepartementet av be-

tänkandet Ta klass.  

 

Borgarrådet Edholm (fp) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:148. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen ”Ta klass (SOU 2009:27)” överlämnas och åberopas 

promemorian.  

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till socialdemokraternas och vänsterpartiets 

gemensamma särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i 

promemoria 2009:148.  

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  
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§ 10  

Upphandling av ickevalsalternativ för hemtjänst i ordinärt boende 
Hemligt enligt 19 kap 3 § OSL t.o.m. annonsdatum 
Dnr 125-1452/2009  

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om upphandling av ickevalsalternativ 

för hemtjänst i ordinärt boende.  

 

Borgarrådet Samuelsson (kd) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:149. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Mogert (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i promemoria 2009:149. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

1. Förfrågningsunderlag för upphandling av ickevalsalternativ för hemtjänst 

i ordinärt boende i Stockholms stad godkänns, bilaga till promemorian. 

2. Stadsdirektören ska genomföra upphandling, fatta tilldelningsbeslut, sluta 

avtal och förvalta avtalen. 

 

Reservation  

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Mogerts och Livhs gemen-

samma yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till miljöpartiets särskilda uttalande i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2009:149.  

 

 

§ 11  

Revidering av Stockholms stads brottsförebyggande program 
Förslag från socialtjänst- och arbetsmarknadsnämnden 
Dnr 325-3051/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett förslag från socialtjänst- och arbetsmarknads-

nämnden om revidering av Stockholms stads brottsförebyggande program.  
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Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:136.  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (s) yrkade bifall till socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:136. 

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:136. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Revidering av Stockholms stads brottsförebyggande program godkänns, 

bilaga 2 till utlåtandet.  

2. Socialtjänst- och arbetsmarknadsnämnden får i uppdrag att ansvara för 

programmets implementering och revidering.  

3. Stockholms stads brottsförebyggande program (utl. 2006:146) beslutat av 

kommunfullmäktige den 12 juni 2006 upphör därmed att gälla. 

 

Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

hänvisade till borgarrådet Mogerts yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande  

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till miljöpartiets särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2009:136. 

 

 

§ 12  

Samverkansöverenskommelse mellan kommuner i Stockholms län rörande 

introduktion av nyanlända (flyktingar) 
Rekommendation från Kommunförbundet Stockholms Län, KSL 
Dnr 333-740/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en rekommendation från Kommunförbundet 

Stockholms Län om samverkansöverenskommelse mellan kommuner i Stock-

holms län rörande introduktion av nyanlända (flyktingar).  
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Borgarrådet Kristersson (m) hade redovisas ärendet i utlåtande 2009:137. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:137. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Samverkansöverenskommelsen om introduktion av nyanlända mellan 

kommuner i Stockholms län godkänns, bilaga 1:1 till utlåtandet. 

2. Socialtjänst- och arbetsmarknadsnämnden ska sluta avtal med kommuner 

i Stockholms län inom ramen för samverkansöverenskommelsen. 

 

Reservation 

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilda uttalanden 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

hänvisade till socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i utlåtande 2009:137. 

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till miljöpartiets särskilda uttalande i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2009:137. 

 

 

§ 13  

Finansiering av hbt-ungdomsgården Egalia 
Skrivelse av Yvonne Ruwaida (mp) 
Dnr 325-429/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse av Yvonne Ruwaida (mp) i vilken 

hon föreslår att medel tas från Centrala medelsreserven för att klara verksam-

heten 2009  för hbt-ungdomsgården Egalia.  

 

Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:150. 
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Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Mogert (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i promemoria 2009:150. 

 

Stefan Nilsson (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarrådsbered-

ningen som redovisas i promemoria 2009:150.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Skrivelsen av Yvonne Ruwaida (mp) anses besvarad med vad borgarrådet 

anför.  

 

Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Mogerts och Livhs gemen-

samma yrkande.  

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 14  

Samordningsavtal med Banverket avseende överdäckning av stambanan 

vid Mariagårdstäppan på Södermalm.  
Genomförandebeslut 

Hemställan från exploateringsnämnden 

Villkorat av kommunfullmäktiges godkännande senast 1 november 2009  
Dnr 302-397/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en hemställan från exploateringsnämnden om 

samordningsavtal med Banverket avseende överdäckning av stambanan vid 

Mariagårdstäppan på Södermalm.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2009:134. 
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Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 

 

Stefan Nilsson (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarrådsbered-

ningen som redovisas i utlåtande 2009:134.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Samordningsavtal och därtill hörande tilläggsavtal med Banverket av-

seende överdäckning av stambanan vid Mariagårdstäppan på Södermalm, 

bilaga 2 och 3 till utlåtandet, omfattande investeringsutgifter om 105 

miljoner kronor godkänns. 

2. Exploateringsnämnden anmodas att vidta erforderliga åtgärder för projek-

tets genomförande. 

3. Investeringsutgifter till följd av parkanläggningen ska finansieras inom 

exploateringsnämndens investeringsplan för år 2009. Finansiering för 

kommande år får beaktas i samband med budget för 2010. 

4. I övrigt får stadens medfinansiering om 78,5 miljoner kronor avseende 

överdäckningen finansieras genom att ta i anspråk av stadens avsatta 

medel från tidigare bokslut för infrastrukturåtgärder. 

 

Reservation 

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till sitt yrkande. 

 

 

§ 15  

Rätt till gymnasial vuxenutbildning och gymnasial särvux (Ds 2009:20) 

Remiss från Utbildningsdepartementet 

Dnr 001-1284/2009 

Skrivelse 85 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Utbildningsdepartementet av 

departementspromemorian Rätt till gymnasial vuxenutbildning och gymnasial 

särvux. 

 

Borgarrådet Edholm (fp) hade redovisat ärendet i promemoria 2009:151. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen ”Rätt till gymnasial vuxenutbildning och gymnasial 

särvux (Ds 2009:20)” överlämnas och åberopas stadens promemoria. 

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s), 

Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till socialdemokrater-

nas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i promemoria 2009:151. 

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

Ylva Tengblad 

 


